



[Immediate Release]

Synergy Technologies (Asia) Limited obtained the distribution rights of Nokia Eseries mobile phone

[21 November, 2006, Hong Kong] - Synergy Technologies (Asia) Limited - a subsidiary of Fortune Telecom Holdings Limited (SEHK code: 110) is pleased to announce to have obtained the distribution rights for Nokia Eseries mobile phones including E50, E60, E61 and E70 in Hong Kong IT & Enterprise Channel.

This cooperation between Synergy and Nokia creates synergy effect to combine the strength of Synergy's edge as the leading distributor on Hong Kong IT & enterprise channel with the state-of-the-art business focused Eseries technologies to meet the challenging demand of business communications.

"As a leading distributor for the world's famous brands of high-technology products, our cooperation with Nokia to distribute its Eseries is poised to tap into this vast, largely unexplored mobile business communications market," said Mr. Francis Fong, General Manager of Synergy Technologies (Asia) Limited.

Based on its well-established distribution of IT in Hong Kong, as well as a long-held reputation in the IT industry, Synergy has a proven success in facilitating distribution of top tier IT products.

Synergy has served more than 500 Hong Kong retail outlets with PDA and related accessories and the Company is also a one-stop solution provider for developer and system integrator at key enterprise customers such as banking, manufacturing, construction, government sector for Smartphone & PDA Business.

Leveraging on the well-established distribution network of Synergy on Hong Kong IT & enterprise products, Synergy is confident in exploring this highly competitive market.

-End-





About Fortune Telecom Holdings Limited

Fortune Telecom Holdings Limited was established in 1992. It was first listed on GEM Board of the Hong Kong Stock Exchange (Stock Code: 8040) on 16th February 2000, and then successfully shifted to the Main Board (Stock Code: 110) on 26th January 2004. The Group mainly distributes mobile phones and digital products, and provides wireless broadband communication solutions. It has over 70 subsidiaries and branch offices in the People's Republic of China and Hong Kong, with more than 2,000 operating and sales personnel. It has about 10,000 direct invoiced active customers, including China Mobile, China Unicom, operators, resellers, retailers, various Hong Kong Government institutions and corporate customers. Long-term partners include Nokia, Samsung, BenQ and NEC. For further information, please visit http://www.fortunetele.com.

About Synergy Technologies (Asia) Limited

Synergy Technologies (Asia) Limited was established 1991. It is a subsidiary of Fortune Telecom Holdings Limited (SEHK code: 110). It focused on developing as a leading IT company in the mobile and wireless sectors in both Hong Kong and PRC. Synergy has distribution rights for various world-famous brands of high-technology products including, AirTight Networks, AppForge, Aruba, Asoka, GIGABYTE, Meru, Nokia Intellisync, Palm, Proxim, Ruckus, Sling Media, SONY, and Sybase iAnywhere, etc. For further information, please visit http://www.synergy-asia.com.hk.

For media enquiries, please contact:

Ms. Patricia Kong Marketing Executive Synergy Technologies (Asia) Limited

Tel: (852) 2485 6332 Fax: (852) 2428 0988

Email: patricia.kong@synergy-asia.com.hk

Ms. Jay Chan Assistant Marketing Manager

Synergy Technologies (Asia) Limited

Tel.: (852) 2485 6333 Fax: (852) 2428 0988

Email: jay.chan@synergy-asia.com.hk





【新聞發佈】

Synergy Technologies (Asia) 成功獲得諾基亞 E 系列手機香港分銷權

【二零零六年十一月二十一日,香港】長遠電信網絡集團有限公司("長遠電信")(股份代號:110)旗下附屬公司 Synergy Technologies (Asia) Limited 今日宣佈,獲得諾基亞 E 系列手機於香港各大電腦商場及企業銷售平台的分銷權,涉及手機型號包括 E50、E60、E61 及 E70。

結合 Synergy Technologies 於香港各大電腦商場及企業銷售平台處於領導地位的優勢,加上諾基亞 E 系列手機的先進功能,是次合作相信可以產生協同效應,爲本港商界提供最先進的流動通訊技術,以應付龐大的商業資訊世界。

Synergy Technologies (Asia) Limited 總經理方保僑先生表示:「Synergy Technologies 作為香港高端資訊及企業通訊產品銷售的領導者,是次與諾基亞的合作,相信可以爲諾基亞 E 系列手機拓展本港高端移動通訊的商用市場,開拓無限商機。」

憑藉多年於香港銷售通訊產品的經驗,以及行內卓越的信譽, Synergy Technologies (Asia) Limited 已於成爲本港最具規模的高端通訊儀器的銷售公司之一。

此外 Synergy Technologies (Asia) Limited 亦為本港超過五百間零售商戶提供 PDA 以及供應其他附加配件,以及為各大企業如銀行、建造業和政府部門提供一站式商業通訊及系統開發服務。

Synergy Technologies (Asia) Limited 深信憑藉於在行內的多年經驗以及銷售渠道,將會爲 諾基亞 E 系列手機繼續開拓競爭激烈的商用市場。





關於長遠電信網絡集團有限公司

長遠電信網絡集團有限公司在 1992 年由劉氏兄弟創立,並先於 2000 年 2 月 16 日在香港聯合交易所有限公司創業板上市(股份代號:8040),其後於 2004 年 1 月 26 日成功轉往主板上市(股份代號:110)。公司核心業務爲分銷移動電話及數碼產品,並提供無線通訊技術解決方案。集團在中國及香港擁有 70 多家銷售機構和辦事處,營銷人員 2,000 多名,直接供貨客戶上萬家,包括中國移動、中國聯通、香港各大運營商、政府和企業、經銷商及零售商。長期合作夥伴包括諾基亞(Nokia)、三星(Samsung)、明基(BenQ)、NEC等。如欲取得更多資料,請瀏覽 http://www.fortunetele.com。

關於 Synergy Technologies (Asia) Limited

Synergy Technologies (Asia) Limited 於 1991 年成立,是長遠電信網絡集團有限公司的附屬公司(股份代號:110)。目標是成爲香港及大中華區內流動通訊及無線技術產品及方案之主要供應商,公司主要業務包括流動通訊及無線技術的產品分銷。 Synergy 擁有市場最熱門的流動、無線及網絡資訊科技產品分銷代理權,其中包括 AirTight Networks、AppForge、Aruba、Asoka、GIGABYTE、Meru、Nokia Intellisync、Palm、Ruckus、Sling Media、SONY和 Sybase iAnywhere等世界知名牌子。

如欲取得更多資料,請瀏覽 http://www.synergy-asia.com.hk。

如有垂詢,請聯絡:

江珮璇小姐 (Ms. Patricia Kong) Marketing Executive Synergy Technologies (Asia) Limited

電話: (852) 2485 6332 傳真: (852) 2428 0988

電郵: patricia.kong@synergy-asia.com.hk

陳嘉翹小姐 (Ms. Jay Chan) Assistant Marketing Manager Synergy Technologies (Asia) Limited

電話: (852) 2485 6333 傳真: (852) 2428 0988

電郵: jay.chan@synergy-asia.com.hk